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BROI.0012.4.3.2011 
   
 

Protokół nr 3/11 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 31 maja 2011 roku 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Jerzy Donajczyk Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju dnia 31 maja 
2011 roku o godzinie 1305 otworzył obrady Komisji  Infrastruktury i Rozwoju. Powitał 
członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobach Pana Starosty – Kazimierza Kacy, 
Pana Zbigniewa Lewandowskiego – Wicestarosty, Pana Marcina Podlaskiego przedstawiciela  
Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach, Panią Krystynę Ewę 
Sikorską Naczelnika Wydziału Komunikacji i Dróg, Panią Urszulę Runowską – Naczelnika 
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2. Stwierdzenie quorum.  
  
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
6 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6  osób stanowi wymagane quorum, 
a zatem obrady są prawomocne.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 2/11 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

19 kwietnia 2011 roku 
5) Rozpatrzenie informacji na temat funkcjonowania stacji diagnostycznych pojazdów 

samochodowych na terenie Powiatu Włocławskiego.  
6) Opinia w sprawie planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu Dróg we 

Włocławku z/s w Jarantowicach na 2011 rok.  
7) Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz 

z informacją o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część załącznika do 
uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  

8) Analiza sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego na dzień 31.12.2010 r.  
9) Zapoznanie z uchwałą Nr 116/2011 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii 
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Włocławskiego sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Powiatu za 2010 rok.  

10) Sprawy różne. 
11) Zakończenie obrad Komisji. 
i zapytał radnych, czy do porządku obrad mają uwagi? Uwag nie było, dlatego 



 2 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za – 6 
przeciwko – 0  
wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzanego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 
porządek obrad został przyjęty.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4) Przyjęcie protokołu nr 2/11 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

19 kwietnia 2011 roku 
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, że z posiedzenia komisji został 
sporządzony protokół nr 2/11 z dnia 19 kwietnia 2011 roku, który był do wglądu w Biurze 
Rady i Ochrony Informacji. Następnie zapytał radnych, czy mają uwagi do protokołu. Radni 
nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem protokołu 
nr 2/11 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 2/11 z dnia 19 kwietnia 2011 roku został przyjęty.   
 
5) Rozpatrzenie informacji na temat funkcjonowania stacji diagnostycznych pojazdów 

samochodowych na terenie Powiatu Włocławskiego.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił panią Krystynę Ewę Sikorską Naczelnika Wydziału 
Komunikacji i Dróg o przedstawienie informacji. 
Naczelnik Wydziału Komunikacji Dróg poinformowała, iż zgodnie z planem pracy Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju został przygotowany obszerny materiał na temat funkcjonowania 
stacji diagnostycznych na terenie Powiatu Włocławskiego. Na terenie Powiatu 
Włocławskiego działa 13 stacji kontroli pojazdów, które uzyskały wpis do rejestru 
przedsiębiorców prowadzących stacje kontroli pojazdów. Stacje te uzyskały  również 
poświadczenie Dyrektora Transportowego Dozoru Technicznego, iż posiadają wyposażenie 
i warunki lokalowe zgodne z wymaganiami określonymi odpowiednio do zakresu 
przeprowadzanych badań przez przedsiębiorców prowadzących stacje. Zgodnie z art. 83b 
ustawy Prawo o ruchu drogowym nadzór nad stacjami kontroli pojazdów sprawuje Starosta, 
który w ramach wykonywanego nadzoru ma prawo do przeprowadzania kontroli stacji m.in. 
w zakresie prawidłowości wykonywania badań technicznych pojazdów oraz prawidłowości 
prowadzenia wymaganej dokumentacji. Starosta może również powierzyć, w drodze 
porozumienia, czynności kontrolne Dyrektorowi Transportowego Dozoru Technicznego. 
W chwili obecnej kontrole przeprowadza Naczelnik Wydziału Komunikacji i Dróg zgodnie 
z wcześniej zatwierdzonym planem kontroli. Na podstawie ustawy o swobodzie działalności 
gospodarczej przedsiębiorca jest wcześniej informowany o zamiarze przeprowadzenia 
kontroli. Zakres kontroli dotyczy przepisów Prawo o ruchu drogowym – art. 83 b ust. 2 pkt 1. 
Liczba stacji – 13 – w pełni zaspakajają potrzeby mieszkańców. Liczna pojazdów kształtuje 
się na poziomie 80 tys. w informacji podana jest liczba pojazdów wyrejestrowanych, liczba 
pojazdów zgłoszona do sprzedaży. Każdy pojazd podlega badaniu technicznemu. Nowy 
pojazd ma ważne badania przez okres 3 lat, pozostałe 1-2-5. W przypadku przyczep 
rolniczych badanie wykonuje się na 2 lata,  w przypadku ciągników rolniczych – 2 lata. 
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W informacji podane są dane dotyczące sposobu założenia stacji. Podany jest wykaz stacji, 
z terminem  ważności poświadczenia Transportu Dozoru Technicznego. Starosta wydał 28 
uprawnień diagnostom do wykonywania badań technicznych. W stacjach mogą być 
zatrudnieni diagności z innego terenu. Na stacji powinno być 2 diagnostów, często jest 
zatrudnionych więcej 4-5 z uwagi na pracę stacji w godzinach popłudniowych.   W ubiegłym 
roku powstała nowa stacja – Okręgowa Stacja w Choceniu.  Jest podana też informacja na 
temat zakresów badań technicznych pojazdów.  Naczelnik poinformował, iż podstawowe 
stacje kontroli pojazdów wykonują okresowe badania techniczne pojazdów do 3,5 ton, zaś 
okręgowe – wszystkie pojazdy.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że w informacji podane są dane, że coraz więcej 
pojazdów ma zainstalowaną instancję gazową. Które zatem paliwo jest tańsze? Olej 
napędowy podobno ma być droższy od benzyny. 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Dróg poinformowała, iż bardzo dużo pojazdów ma 
zainstalowaną instalację gazową. Najtańsze paliwo – to gaz. Pojazd mający zainstalowaną 
instalację gazową niszczy silnik.  
Przewodniczący Komisji zapytał, na czym polegają zmiany w przepisach prawa dotyczące 
działalności stacji diagnostycznych? 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Dróg powiedziała, że przepisy prawa ulegają zmianie, 
wymagania są nie tylko Transportu Dozoru wpisywanych w dowodach rejestracyjnych,  
dotyczących, montażu różnego rodzaju urządzeń, wpisywania adnotacji, wykonywania badań 
technicznych. Zmiany wynika w głównej mierze z przepisów unijnych, które zostały 
wprowadzone, a są interpretowane w różny sposób np. przyczepek SAM. Te przepisy miały 
być zmodyfikowane z uwagi na to, że są zbyt jasne. Trwają prace nad zmianą ustawy Prawo 
o ruchu drogowym.  
Radny Wiktor Muratow zapytał, jak się te przepisy mają do podatku drogowego? Podatek 
drogowy był ustalony w kosztach paliwa.  
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Dróg powiedziała, że w tej sprawie należy zgłosić się 
do gminy. Gmina ustala podatek od środków transportu w drodze uchwały.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że co roku Starostwo Powiatowe zapewnia bezpłatne 
przeglądy w stacjach diagnostycznych. Czy zawsze ta sama stacja wykonuje przeglądy?  
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Dróg powiedziała, że wszystkie stacje z terenu Powiatu 
Włocławskiego przystępują do akcji bezpłatnych przeglądów dwa razy do roku przed 
świętami: Bożego Narodzenia i Wielkanocnymi. Są to przeglądy, które nie polegają na 
wpisaniu do dowodu rejestracyjnego, ale na sprawdzeniu pojazdu, by mieszkańcy poruszali 
się sprawnymi pojazdami.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji na temat 
funkcjonowania stacji diagnostycznych pojazdów samochodowych na terenie Powiatu 
Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację na temat funkcjonowania stacji diagnostycznych pojazdów 
samochodowych na terenie Powiatu Włocławskiego.  
 
Informacja na temat funkcjonowania stacji diagnostycznych pojazdów samochodowych na 
terenie Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   
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6) Opinia w sprawie planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu Dróg we 

Włocławku z/s w Jarantowicach na 2011 rok.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż większość propozycji dotyczących planu 
rzeczowo – finansowego PZD jest radnym znana. Przewodniczący uczestniczył 
w posiedzeniu wójtów i burmistrzów Powiatu Włocławskiego poświęconym propozycjom 
planu rzeczowo – finansowego. Były niewielkie uwagi do planu. Wójtowie i burmistrzowie 
wykazywali duże zrozumienie do sytuacji finansowej i stanu zaawansowania prac 
remontowych i inwestycyjnych dróg. Przewodniczący poprosił Pana Marcina Podlaskiego 
przedstawiciela PZD o przedstawienie informacji. 
Pan Marcin Podlaski   poinformował, iż plan rzeczowy – finansowy PZD jest podzielony na 
zadania przewidziane do realizacji roku 2011. Do planu rzeczowo – finansowego zostały 
dołączone załączniki dotyczące propozycji robót remontowych na 2011 rok, w części 
dotyczącej likwidacji przełomów, odtworzenia rowów ze ścinką poboczy oraz ułożenia 
warstwy masy ścieralnej z masy mineralno – asfaltowej. Proponuje się realizację inwestycji: 
1) Przebudowa drogi powiatowej nr 2907 C Mostki – Kowal, która jest w trakcie realizacji 2) 
Przebudowa drogi drogi powiatowej nr 2931C Izbica Kuj. – Boniewo – Borzymie 
(opracowanie dokumentacji technicznej). Na to zadanie jest już rozstrzygnięty przetarg. Do 
10.09.2011 r. wykonawca ma opracować dokumentację.  3) Przebudowa drogi powiatowej nr 
2807 C Osięciny – Wieniec – Włocławek – II etap na kwotę 387.374 zł.  
Pokazana jest inwestycja zakończona w dniu 30.05.2011 r. Przebudowa drogi powiatowej nr 
2909C Włocławek – Kruszyn – Choceń.  
W zakupach inwestycyjnych został zaplanowany zakup gruntów na kwotę 329.110 zł. Są to 
grunty wykupione przy inwestycji Mostki – Kowal.  
Następną pozycją jest zakup materiałów do remontu infrastruktury drogowej (par. 4210). Są 
tu zaplanowane środki na bieżącą naprawę i modernizację dróg.  Proponuje się przeznaczyć 
środki finansowe na:  
- zakup mieszanki mineralno – asfaltowej na zimno do remontów dróg powiatowych 
- zakup znaków drogowych do oznakowania dróg powiatowych i materiałów pomocniczych 
- zakup emulsji asfaltowej na zimno do remontu dróg powiatowych   
- zakup grysu 
- zakup innych materiałów (rury itd..) 
- zakup kamienia (wapienny) 
Następne zadanie (par. 4270) – remonty infrastruktury drogowej: 
- remonty dróg – profilowanie nawierzchni masą asfaltowo – mineralną. Dołączony jest 
załącznik zestawienie remontów planowanych do realizacji w 2011 r. najbardziej 
newralgicznych jest 18 odcinków. 
- naprawa przełomów 
- odtwarzanie rowów przydrożnych ze ścinką poboczy 
- profilowanie dróg gruntowych 
- usuwanie nieprzewidzianych awarii 
Następne zadanie to utrzymanie dróg (par.4300): 
- zimowe utrzymanie dróg 
- utrzymanie oznakowania pionowego i poziomego dróg 
- bieżące utrzymanie i ewidencjonowanie dróg (koszenie trwa, utylizacja zakrzaczenia, 
fotorejestracja) 
- transport grysu.    
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego planu? 
Radny Zygmunt Wierzowiecki powiedział, że na terenie gminy Lubień Kuj. jest zniszczona 
droga w Kaninbrodzie. W przyszłym roku ta droga powinna być priorytetem do naprawy. Na 
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terenie gminy ma być wykonany remont 700 m dróg. Rozumiejąc potrzeby całego powaitu, 
radny wniósł, by na terenie tej gminy były wykonane prace w możliwie większych odcinkach.  
Radny Bogdan Domżalski  powiedział, że wykonanie prac na odcinku 500 m 
w miejscowości Rzeżewo nie załatwia problemu. Na drodze jest bardzo dużo spękań, 
obniżeń. Radny wyraził nadzieję, że po przetargach pozostaną środki finansowe i część tych 
środków można byłoby przeznaczyć na przedłużenie remontu odcinka drogi w miejscowości 
Rzeżewo.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że na wykup gruntów jest zaplanowana kwota 329 tys. 
zł. Przewodniczący zapytał, czy to co było zaplanowane do wykupu zostało wykupione? Czy 
ta kwota jest adekwatna do potrzeb? Jakie wskaźniki brano pod uwagę przy prognozowaniu 
wielkości zakupów potrzebnych do infrastruktury drogowej? Rozpoczęło się obkaszanie 
poboczy dróg, jest zakupiony sprzęt, kosiarka rotacyjna. Jak przebiega praca, czy nie było 
awarii sprzętu? W planach remontowych jest pokazane 18 pozycji. Wykazane odcinki dróg są 
najbardziej potrzebne do wykonania. Zapewne będzie do prac wykorzystany sprzęt będący 
w posiadaniu PZD – paczer. Czy sprzęt ten będzie wykorzystany? Czy ta maszyna działa 
bezawaryjnie? 
Pan Marcin Podlaski odpowiedział na pytanie dotyczące wskaźników przy prognozowaniu 
wielkości zakupów i powiedział, że co roku są remontowane drogi poprzez klejenie ich masą 
na zimno. Pokazane materiały są z sobą powiązane i zapotrzebowanie jest wyliczone 
adekwatnie do potrzeb. Co roku jest pełen obraz, czy tych materiałów wystarcza. Paczer 
pracuje od wiosny do późnej jesieni na dwie zmiany. To jest tak wyliczone, że materiał nie 
zostaje i jest ten materiał wyrabiany w 100%, pozostaje jedynie mały zapas masy na zimno, 
który jest używany na wczesną wiosnę.  
Na wykup gruntów jest zaplanowana kwota 329 tys. zł. Są to środki przewidziane na wykup 
gruntów od lasów i prywatnych działek od właścicieli. Są to wszystkie środki niezbędne do 
wykupu. Jeżeli byłaby inna sytuacja, to będzie się myślało o tym później.  
W tamtym roku została zakupiona kosiarka bijakowa, która pracuje na drogach powiatowych. 
Jest przeszkolony pracownik, który ją użytkuje. Nie jest jeszcze wszystko wykoszone. 
Również kosiarka służy do rozbijania drobnych krzaków.  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy będą oszczędności finansowe na drodze Włocławek – 
Kruszyn  - Choceń? Został rozstrzygnięty przetarg na opracowanie dokumentacji technicznej 
– Przebudowa drogi powiatowej Izbica Kuj. – Boniewo – Borzymie. Czy na tym przetargu 
powstały jakieś oszczędności?  
Pan Marcin Podlaski powiedział, że była założona wartość na realizację zadania 95 tys. zł. 
Było założenie, że dokumentacja będzie kosztowała 70 tys. zł, a 24 tys. zł – to mapy do celów 
projektowych. Przetarg został rozstrzygnięty. Został wyłoniony wykonawca, który wykona  
prace za kwotę 42.700 zł. Było 12 oferentów, była duża rozbieżność cenowa. Najdroższa 
oferta – 298.000 zł, najtańsza 42.700 zł.  
Radny Bogdan Sadowski zadał pytanie w sprawie pozycji nr 16 z zestawienia remontów. 
Pokazana jest droga powiatowa nr 2933C Izbica Kuj. – Nowa Wieś – Błenna w miejscowości 
Ciepliny. Jest odcinek na tej drodze najbardziej niebezpieczny w miejscowości Chociszewo. 
Droga jest bardzo wąska, kręta, bardzo niebezpieczna, którą jeżdżą autobusy dowożące dzieci 
do szkoły. W planie jest ujęta również droga na terenie gminy Izbica Kuj. pod pozycją nr 7. 
Radny zapytał, czy wzięte zostało pod uwagę, że na tym odcinku będzie robiona kanalizacja 
sanitarna i burzowa na ul. Kwiatowej. Czy dokładnie przeanalizowano te dwie inwestycje na 
terenie gminy Izbica Kuj.? Jeśli 500 m położenia nawierzchni będzie kosztowało 86 tys. zł, to 
czy będzie można przesunąć środki na niebezpieczny odcinek drogi w miejscowości 
Chociszewo?  
Pan Marcin Podlaski powiedział, że odcinki dróg wykazane w tabeli były wytypowane 
przez PZD i zatwierdzone przez przedstawicieli gmin i powiat. Szkoda, że radny wcześniej 
o tym nie mówił, że będzie budowana kanalizacja. Czy radny widział już projekt kanalizacji? 
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Radny Bogdan Sadowski powiedział, że jest już opracowywany. Niezależnie gdzie by szła 
kanalizacja to będą przekopy.  
Pan Marcin Podlaski powiedział, że w związku z wypowiedzią radnego, ten odcinek drogi 
musi być jeszcze raz przeanalizowany.  
Radny Bogdan Sadowski powiedział, że należy wziąć pod uwagę planowaną inwestycję.  
Skarbnik Powiatu powiedział, że komisja może podjąć wniosek, do którego Zarząd Powiatu 
ustosunkuje się.  
Pan Marcin Podlaski poinformował radnych, iż pokazane długości do remontów dróg nie są 
zawsze ciągłe, zależy to od potrzeb. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o następującej treści:  
Przesunięcie środków z drogi nr 2932 C Izbica Kujawska – Modzerowo w miejscowości 
Izbica Kujawska ul. Kwiatowa na odcinek drogi w gminie Izbica Kujawska w miejscowości 
Chociszewo.   
i zapytał radnych, kto jest za podjęciem wniosku: 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek 
został podjęty.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem planu rzeczowo – 
finansowego Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach na 2011 rok 
wraz z przegłosowaną zmianą i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się -0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że  komisja 
przyjęła plan rzeczowo – finansowy Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s 
w Jarantowicach na 2011 rok.  
 
Plan rzeczowo – finansowy Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach 
na 2011 rok stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
7) Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część 
załącznika do uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 
2011 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie sprawozdania.  
Pani Barbara Kubiak - Skarbnik Powiatu poinformowała, iż zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych, Zarząd jednostki samorządu terytorialnego przedstawia w terminie do dnia 
31 marca roku następnego po roku budżetowym, organowi stanowiącemu jednostki 
samorządu terytorialnego, sprawozdanie z wykonania budżetu. Zarząd Powiatu w dniu 30 
marca 2011 roku przyjął sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 rok i przedłożył radzie 
Powiatu i RIO.  Częścią składową, załącznikiem była informacja o stanie mienia 
komunalnego. RIO uchwałą nr 116/2011 wyraziła pozytywną opinię o przedłożonym 
sprawozdaniu. Skarbnik omówiła wydatki poniesione na drogi powiatowe za 2010 rok.  
Plan wydatków Powiatowego Zarząd Dróg wynosił 23.938.772 zł plus kwota 326.995 zł 
z przeznaczeniem na dotacje dla gmin na zimowe utrzymanie dróg- realizowane przez 
Starostwo Powiatowe – razem plan wydatków na drogi powiatowe zamyka się kwotą 
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24.265.767 zł, natomiast wydatki wykonane zamykają się kwotą 23.798.513 zł, plus dotacje 
przekazane gminom na zimowe utrzymanie dróg  - 301.764,96 zł – razem poniesione wydatki 
stanowią kwotę 24.100.278,66 zł. Środki finansowe przeznaczone na drogi pochodziły: 
- z dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie zadań własnych inwestycyjnych-
4.283.356,91 zł, 
- z dotacji celowej w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich -
4.301.356,59 zł, 
-z pomocy finansowej udzielonej z budżetów gmin na dofinansowanie realizacji zadań 
inwestycyjnych- §6300 - 3.269.745,39 zł (mg. Chodecz- 579.437,37 zł, mg. Lubraniec-
1.369.807,93 zł, mg. Boniewo 993.942,19 zł, mg. Lubień Kujawski - 320.000,00 zł, g. 
Lubanie -6.557,90 zł, 
-z pomocy finansowej udzielonej z budżetów gmin na dofinansowanie realizacji zadań 
inwestycyjnych-§ 6309 - 812.625,89 zł, (g. Choceń - 664.148,16 zł, g. Włocławek - 
148.477.73 zł, 
-z dotacji gmin - 1.248,94 zł (za zarządzanie drogami gminnymi-przejętymi na podstawie 
porozumień w tym: mg. Chodecz- 102,60 zł, g. Boniewo- 462,60 zł, mg. Lubraniec - 683,74 
zł) 
- z dochodów własnych powiatu - 11.431.944,94 zł 
Dla porównania w 2009 roku na drogi powiatowe wydatkowano kwotę 22.116.182,53 zł 
(łącznie z dotacjami dla gmin na zimowe utrzymanie dróg) - środki finansowe przeznaczone 
na drogi powiatowe pochodziły z dochodów własnych powiatu - 13.114.647,67 zł oraz dotacji 
otrzymanych z gmin - 141,30 zł (za zarządzanie drogami gminnymi — przejętymi na 
podstawie podpisanych porozumień), z pomocy finansowej udzielonej z budżetów gmin na 
dofinansowanie realizacji zadań inwestycyjnych — 1.655.669,57 zł, z dotacji z budżetu 
państwa na dofinansowanie zadań własnych inwestycyjnych z Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych - 6.000.000 zł, i z pomocy  finansowej   udzielonej  z budżetu 
województwa na dofinansowanie  realizacji  zadania inwestycyjnego - 1.345.723,99 zł. 
Środki finansowe zostały przeznaczone na: 
-wydatki bieżące- plan wydatków- 4.272,457,00 zł, wydatkowano- 4.186.739,51 zł tj.97,99% 
planu plus dotacje przekazane dla gmin za zimowe utrzymanie dróg powiatowych- 
301.764,96 zł (w 2009r. poniesione wydatki bieżące zamknęły się kwotą- 2.556.459,04 zł 
plus dotacje przekazane na zimowe utrzymanie dróg- 206.542,66 zł), 
-wydatki majątkowe- plan wydatków -19.666.315,00 zł, wydatkowano -  19.611.774,19 zł, tj. 
99,72% planu (w 2009r. wydatki majątkowe zamknęły się kwotą- 19.353.180,83 zł),  
Wydatki bieżące w okresie sprawozdawczym zostały poniesione na: 
1) Utrzymanie Powiatowego Zarządu Dróg- 835.142,28 zł, tj. 19,95% poniesionych 
wydatków bieżących ogółem - z kwoty tej najwięcej środków finansowych przeznaczono na 
płace i pochodne (§§ 4010. 4040,4110,4120, 4170- w części niedotyczącej dróg 
powiatowych) w kwocie - 576.232,84 zł, tj. 69,00% poniesionych wydatków na utrzymanie 
PZD, pozostałą kwotę wydatkowano między innymi na: 
-świadczenia dla pracowników wynikające z przepisów bhp (zakup odzieży ochronnej 
i obuwia dla pracowników brygad utrzymaniowych) - 3.321,29 zł, 
- na zakup: materiałów i wyposażenia - 150.874,94 zł (między innymi: zestawu 
komputerowego, czajnika, kserokopiarki, faksu, itp.)- 8.448,43 zł, paliwa do pojazdów- 
85.679.88 zł. oleju opałowego do kotłowni-18.570,30 zł, prasy, dzienników urzędowych oraz 
materiałów biurowych- 5.045,40 zł, artykułów gospodarczych -12.228,66 zł, części 
zamiennych do narzędzi i pojazdów-16.403,30 zł, materiałów eksploatacyjnych do 
komputerów i drukarek - 1.226,61 zł, środków czystości-767.92 zł, napoi dla pracowników 
drogowych- 1.255,24 zł, itp., 
- energii- 6.885,92 zł (w tym energii elektrycznej 6.799,44 zł, wody 86,48 zł), 
-usług remontowych - 26.169,44 zł (w tym: remont środków transportu, urządzeń i narzędzi-
15.653,44 zł, remont dachu na budynku administracyjnym- 10.516 zł), 
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- usług zdrowotnych 931,00 zł, usług pozostałych- 24.097,44 zł (w tym między innymi zakup: 
usług pocztowych- 2.246,60 zł, usług obsługi prawnej jednostki - 13.298 zł, badania 
techniczne pojazdów, przeglądy przyczep- 1.007,62 zł, zakup usług pozostałych- 7.545,22 zł 
(między innymi: wywóz nieczystości- 1.375,19 zł, ostrzenie noży- 97,60 zł, ksero 
dokumentacji projektowej - 212,73 zł, usługa geodezyjna za podział działki położonej 
w obrębie Gustorzyn gm. Brześć Kuj. do wniosku o odszkodowanie - 3.660 zł, wycena 
samochodu do likwidacji- 305,00 zł, itp.), zakup usług dostępu do sieci Internet- 643,80 zł, 
usług telekomunikacyjnych telefonii komórkowej- 4.743,49 zł, usług telekomunikacyjnych 
telefonii stacjonarnej- 2.909,11 zł, wniesienie składek na ubezpieczenie majątku - 5.969,45 zł, 
wniesienie opłaty z tytułu podatku od nieruchomości- 7.219 zł, wniesienie podatku od 
środków transportowych na rzecz budżetu gminy -1.750 zł, szkolenia pracowników-2.000 zł, 
zakup materiałów papierniczych do sprzętu drukarskiego i kserograficznego-687,57 zł, na 
wydatki z tytułu podróży służbowej pracowników- 999,19 zł oraz na odpis na zakładowy 
fundusz świadczeń socjalnych- 20.957 zł; 
2) na zakup materiałów do remontu dróg wydatkowano kwotę 281.333,56 zł (z tego: masy na 
zimno- 68.457,82 zł, prefabrykatów betonowych 31.117,93 zł, grysu- 18.529,21 zł, emulsji 
asfaltowej - 63.033,74 zł, znaków drogowych - 79.013,57 zł, kamienia drogowego, rur PCV-
16.236,74 zł, materiałów do remontu mostów- 4.944,55 zł, itp.), 
Natomiast na wydatki związane z remontami bieżącymi dróg i chodników oraz remont grobli 
przy moście na rzece Zgłowiączce w m. Nowy Młyn wydatkowano 2.702.890,88 zł.  Łącznie 
na zakup materiałów do remontu dróg oraz na wydatki związane z remontem dróg 
powiatowych oraz chodników przy drogach powiatowych i remont grobli wydatkowano- 
2.984.223,93 zł. (w 2009r- l.542.538,28 zł). Remonty bieżące prowadzono między innymi 
poprzez: 
-konserwację sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych na drodze powiatowej nr 2904 
Szpetal Górny-Włocławek w kwocie l .281,00 zł, 
-profilowanie drogi gruntowej nr 2907C mostki - Kowal i poboczy drogi 2932C Izbica 
Kujawska -Modzerowo w miejscowości Wólka Komorowska w kwocie - 7.545,70 zł, 
- naprawę hydrantu uszkodzonego podczas odśnieżania drogi powiatowej nr 2909C 
w m.Kruszynek na kwotę 1.800,00 zł, 
-   ścinanie   poboczy   gruntowych   przy   drodze   powiatowej   nr   2919C   Żydowo-
Zgłowiączka -Wiktorowo, nr 2914C Lubraniec -Boniewo-Cetty, nr 2928C Modlibórz-
Kłóbka-Chodecz na kwotę 39.762,97 zł, udrażnianie przepustu przy drodze powiatowej nr 
2923C Kłobia-Szczytno na kwotę 411,75 zł, 
-udrożnienie kolektora kanalizacji deszczowej przy drodze powiatowej nr 2909C Włocławek-
Kruszyn -Choceń na kwotę 6.344 zł, 
- remont zjazdów w ciągu drogi powiatowej nr 2807C Osięciny -Wieniec- Włocławek w m. 
Wieniec zalesię na kwotę 56.006,37 zł, 
- wykonanie studni kanalizacji deszczowej z wpustem na ulicy Brzeskiej w Lubrańcu na 
kwotę 2.864,58 zł, 
- remont odcinków dróg powiatowych - powierzchniowe utrwalanie nawierzchni emulsją 
i gry sami dróg: nr 2921C Śmiłowice-Wilkowiczkiw m.Śmiłowice odc.dł.500mb, nr 2931C 
Modlibórz-Kłóbka-Chodecz w m. Kłóbka odc.dł. ok.958 mb, nr 2922C Pustki Choceńskie-
Wilkowice w m.Pustki Choceńskie odc.dł. ok. 1300mb, nr 2931C Izbica Kujawska-Boniewo-
Borzymie w m.Lubomin odc.dł.ok.2420 mb, nr 2814C Smaszyce-Izbica Kujawska 
w m.ode.dl. ok.820 mb. nr 2737C Cyprianka-Wielgie w.m Chelmica Duża odc.dł.ok.776 mb, 
nr 293 7C Chodeczek-Zalesie-Kamienna w m.Chodeczek, Ignalin ode. Dł. Ok. 1640mb, nr 
2919C Żydowo-Zglowiączka-Wiktorowo w m.Zgłowiączka-Sarnowo ode. Dł. Ok.4800mb, nr 
2924C Zgłowiączka-Smogorzewo w m.Kolonia Łódź odc.dł. ok.1570 mb na kwotę 
426.646,02 zł, 
-  oczyszczenie  i  częściowe  odtworzenie rowów przy  drogach  powiatowych  - 41.848,44  
zł, 
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-wykonanie przepustów pod drogą nr 2937C Chodeczek-Zalesie-Kamienna wm.Ignalin oraz 
pod drogą nr 2920C Kowal-Dobrzelewice-Baruchowo w Więsławice na kwotę 21.406,12 zł, 
- wykonanie robót interwencyjnych w wyniku podmyć - na kwotę 20.160,50 zł. 
- naprawę przepustów w związku z nadmiernymi opadami deszczu - 21.283,57 zł, 
- remont dróg powiatowych- profilowanie nawierzchni masą mineralno-asfatową na drogach 
powiatowych: 2918C Baruchowo-Goreń Duży —Patrowo w m.Skrzynki, 2920C Kowal-
Dobrzelewice-Baruchowo w m. Więsławice, 2901C Lubanie - droga nr l w m Probostwo 
Górne, Nr 2932C Izbica Kujawska - Modzerowo w m. Wólka Komorowska, nr 2928C 
Modlibórz-Kłóbka-Chodecz w m. Sobiczewy, nr 2914C Lubraniec-Boniewo-Cety w m. 
Cetty, nr 2919 C Żydowo-Zgłowiączka-Wiktorowo w m.Zgłowiączka na - kwotę 376.939,86 
zł, 
-remont chodników przy drogach powiatowych: 2918C Baruchowo-Goreń Duży-Patrowo 
w m. Skrzynki, 2920C Kowal-Dobrzelewice-Baruchowo w m. Więsławice, 2901C Lubanie-
droga Ne l na kwotę 424.727,77 zł, 
- nadzór inwestorski nad prowadzonymi remontami- 11.992,60zł, 
- remont odcinków gruntowych drogi powiatowej nr 2626C Kaźmierzowo-Jaranowo na 
kwotę 135.199,88 zł, 
- remont grobli przy moście na rzece Zgłowiączce w m. Nowy Młyn -poniesione wydatki -
1.098.719,10 zł (941.491,10 zł to planowane środki unijne a 157.228 zł to środki własne 
budżetu powiatu- ostatecznie w okresie sprawozdawczym  do budżetu powiatu wpłynęła 
kwota 894.416,54 zł- pozostała kwota tj, 47.074,56 zł wpłynie w 201 Ir. po rozliczeniu tego 
zadania prze Instytucję Pośredniczącą- brakująca kwotę 47.074,56 zł pokryto z dochodów 
własnych powiatu): 3) wydatki poniesione na bieżące utrzymanie dróg- 366.124,10 zł, w tym: 
- zimowe utrzymanie dróg - 261.612,52 zł (plus dotacje przekazane dla gmin na zimowe 
utrzymanie dróg powiatowych 301.764,96 zł  
- poziome oznakowanie dróg - 20.084,08 zł 
- utrzymanie zieleni w pasie drogowym: wycinka drzew, koszenie traw, wycena drzew  
67.934.79 zł  
- transport grysu- 16.492,71 zł  
Wydatki majątkowe 
W okresie sprawozdawczym na wydatki majątkowe przeznaczono 19.611.774,19, zł (na plan-
19.660.315zł), tj. 99,75% planu-wydatki zostały poniesione: 
-w § 6050- wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych -planowane wydatki- 10.426.810 zł 
-poniesione wydatki 10.412.234,10 zł- w tym na realizację niżej wymienionych zadań: 
1) „Przebudowa i remont ciągu komunikacyjnego Lubraniec - Chodecz od drogi 
wojewódzkiej nr 270 do 269"- planowane wydatki -7.663.096,00 zł, wydatki wykonane 
7.663.096,21 zł. tj. 100% planu; 
2) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2940C Lubień Kujawski- Kąty-gr.woj.(Łanięt od km 
2+570 do km 5+472""- planowane wydatki 2.566.714,00 zł, wykonane wydatki 2.566.713,83 
zł. tj. 100% planu; 
3) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2902C Siutkowo-Mikanowo dł.7.572 km (opracowanie 
dokumentacji)" - planowane wydatki 72.000,00 zł, wykonane wydatki 65.579,00 zł tj. 91,08% 
planu; 
4) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2907C Mostki-Kowal dł. 8,9 km (opracowanie 
dokumentacji)"- planowane wydatki 125.000,00 zł, wykonane wydatki 116.845,06 zł tj. 
93,48% planu. 
-w § 6057 i §6059 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych- planowane wydatki 
9.171.505,00 zł, wykonane wydatki - 9.171.504,49 zł- w tym: 
5) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2909C Włocławek - Kruszyn- Choceń od km 0+000 do 
km 13+630"- planowane wydatki 9.171.505,00 zł, wykonane wydatki 9.171.504,49 zł (w tym 
-§6057- plan 3.237.652 zł, wykonanie 3.237.651,63 zł, tj.100% planu 
-w §6059 plan 5.933.853 zł, wykonanie 5.933.852,86 zł tj. 100% planu) 
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-w § 6060 - wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych- planowane wydatki 
68.000 zł, wydatki wykonane 28.035,60 zł, tj. 41,23% planu - zakupiono kosiarkę rotacyjną 
natomiast nie zakupiono maszyny komunalnej do zimowego utrzymania chodników i ścieżek 
rowerowych (zakupu nie dokonano, gdyż okazało się, że zaplanowana środki na ten cel 
w kwocie 38.000 zł były niewystarczające). 
Następnie skarbnik poinformowała, iż za sporządzenie informacji o stanie mienia 
komunalnego odpowiada Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. 
Zgodnie z art. 269 ustawy o finansach publicznych sprawozdanie  z wykonania budżetu 
sporządza się  na podstawie danych z ewidencji księgowej budżetu. Na podstawie danych 
uzyskanych od jednostek organizacyjnych powiatu, Wydział Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami przekazał informację o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 
2010 roku do wydziału właściwego w sprawach finansowych w dniu 31 grudnia 2010 roku. 
W wyniku stwierdzonych w dniu 26 kwietnia 2011 roku rozbieżności pomiędzy przekazaną 
informacją a ewidencją księgową budżetu powiatu Wydział Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Starostwa Powiatowego we Włocławku zwrócił się w dniu 27 kwietnia 
2011 roku do jednostek organizacyjnych powiatu z prośbą o przesłanie dokładnych, 
aktualnych na dzień 31 grudnia 2010 roku informacji o stanie mienia komunalnego. Jednostki 
organizacyjne tłumaczyły się, że pomyliły się przedstawiając dane. Informacja została 
sprostowana.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego sprawozdania?  
Uwag nie było, dlatego Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją 
o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część załącznika do uchwały Zarządu 
Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 
2010 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część 
załącznika do uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  
Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją 
o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część załącznika do uchwały Zarządu 
Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.  
 
8) Analiza sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego na dzień 31.12.2010 r.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił panią skarbnik o przedstawienie sprawozdania 
finansowego.  
Pani Barbara Kubiak - Skarbnik Powiatu poinformowała, iż ustawa o finansach 
publicznych po raz pierwszy nakłada na Zarząd Powiatu przedłożenia sprawozdania Radzie 
Powiatu. Art. 270 ustawy o finansach publicznych stanowi, iż sprawozdanie finansowe 
jednostki samorządu terytorialnego zarząd przekazuje organowi stanowiącemu jednostki 
samorządu terytorialnego, w terminie do dnia 31 maja roku następującego po roku 
budżetowym. Sprawozdanie finansowe składa się z: 
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-    bilansu z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2010 
r. 
 łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów jednostek budżetowych 

Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2010 r.  
 łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysku 

i strat jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 
31.12.2010 r.  

 łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień 
zmian w funduszu jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonego na 
dzień 31.12.2010 r.  

Skarbnik omówiła bilans z wykonania budżetu Powiatu i powiedziała, że pokazane są 
w tabeli po stronie aktywa – środki pieniężne, należności. Po stronie pasywów pokazane są 
zobowiązania, które wynikając z tytułu zaciągniętych kredytów. Na koniec 2010 roku powiat 
poosiadał zobowiązania w wysokości 3.340.728 zł. W pozycji krótkoterminowe zobowiązania 
jest pokazana spłata kredytu w wysokości 699.123 zł. Są to zobowiązania do 12 miesięcy.    
Powyżej 12 miesięcy zobowiązanie wynosiło 2.641.605 zł. Pokazany jest wynik finansowym 
jakim zamknął się budżet, w pozycji inne pasywa – środki, które otrzymało się z części 
oświatowej subwencji. Subwencja oświatowa zawsze jest przekazywana wcześniej o miesiąc, 
bo nauczyciele otrzymają wynagrodzenie „z góry”.  
Radny Zygmunt Wierzowiecki zapytał, jak jest rozwiązana kwestia wypłaty wynagrodzenia 
dla nauczyciela, który np. przychodzi do pracy 1 września i odchodzi z niej 5 września? Czy 
nauczyciel dokonuje zwrotu wynagrodzenia, skoro otrzymuje z „góry” wynagrodzenie?  
Skarbnik Powiatu powiedziała, że nie otrzyma świadectwa pracy, dopóki nie  zwróci 
wynagrodzenia nie słusznie popranego. Wynagrodzenie płaci się za pracę. Sposób wypłaty 
wynagrodzenia nauczycieli określa ustawa o systemie oświaty.  
Radny Zygmunt Wierzowiecki stwierdził, że jest przeciwny takiemu sposobowi rozliczania 
pracy.     
Rady Bogdan Sadowski powiedział, że przepisy określające sposób wypłaty nauczycielom 
wynagrodzenia zostały wprowadzone w 1981 roku.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
sprawozdania finansowego i przeprowadził  procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego na dzień 
31.12.2010 r.  
 
Sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego na dzień 31.12.2010 r. stanowi załącznik nr 
7 do niniejszego protokołu.  
 
9) Zapoznanie z uchwałą Nr 116/2011 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia 
opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Włocławskiego sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Powiatu za 2010 rok.  

  
Przewodniczący Komisji poinformował, iż Skład Orzekający Nr 10 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy uchwałą nr 116/2011 z dnia 11 kwietnia 2011 roku  wyraził 
pozytywną opinię o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Włocławskiego sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Powiatu za 2010 rok. 
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Radny Bogdan Sadowski stwierdził, że członkowie komisji zapoznali się z uchwałą RIO 
i przyjęli ją do wiadomości.  
 
Uchwała nr 116/2011 Składu Orzekającego Nr 10 RIO w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 
2011 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Włocławskiego 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2010 rok stanowi załącznik nr  8 do 
niniejszego protokołu.  
 
10) Sprawy różne  
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
przedstawić wnioski? 
Przewodniczący poinformował radnych, iż posada dane statystyczne dotyczące pozyskania 
środków przez Powiat Włocławski z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 
w 2011 roku w skali województwa Kujawsko – Pomorskiego i w skali kraju.  
Powiat Włocławski na tle województwa zajmuje I miejsce pod względem kwoty dotacji. Do 
tej pory zostało pozyskanych 13.306.000 zł. Na tle całego kraju (307 powiatów), Powiat 
Włocławski zajmuje 4 miejsce. I miejsce zajmuje Powiat Limanowski – ok. 18 mln zł, II 
miejsce – Powiat Poznański – ok. 15 mln zł, III miejsce Powiat Opoczyński – poniżej 15 mln 
zł, Powiat Włocławski – ok. 13 mln zł.   
 
11) Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
31 maja 2011 roku o godzinie 1430 posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Jerzy Donajczyk  
 
 

   Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
Bogdan Domżalski  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska  
  


